



Club de golf KAPUSKASING Golf Club

60 Government Rd, P.O. Box 164, Kapuskasing, Ontario, P5N 2Y3
tel 705.335.3411 fax 705.335.5033 www.kapgoldclub.ca

Tree Legacy Project

The Tree Legacy Project will see hundreds of trees planted on the golf course over the next number of years. A number of community partners have stepped forward to support the project. A number of club members and residents have expressed their desire to “plant a tree in memory of”. We have incorporated this component into the Tree Legacy Project. The cost to “plant a tree in memory of” is \$200 (Cost of the tree, t-bars, snow fence, spikes, etc.) The Kapuskasing Golf Club will recognize your contribution by including your name + the name of the “In memory of” on a plaque (or similar). The first phase of the project is slated for June 2020. [Download short presentation](#)

For more information: André Robichaud, Club Manager, andre@kapgoldclub.ca, call/text 705-367-4588

Information:

Name: _____

In Memory Of: _____

Select Species

Maple

Linden (Basswood)



Payment Information

Cheque

Cash

Etransfer

Credit Card

Credit Card Number: _____ Exp: _____ CVC (3-4 digits): _____

Make cheques payable to “Kapuskasing Golf Club” Re: Tree Legacy Project.



Club de golf KAPUSKASING Golf Club

60 Government Rd, P.O. Box 164, Kapuskasing, Ontario, P5N 2Y3
tel 705.335.3411 fax 705.335.5033 www.kapgoldclub.ca

Projet "Tree Legacy"

Le projet "Tree Legacy" verra la plantation de centaines d'arbres sur le terrain de golf au cours des prochaines années. Un certain nombre de partenaires communautaires se sont engagés à soutenir le projet. Plusieurs membres du club et de résidents ont exprimé leur désir de "planter un arbre en mémoire de". Nous avons intégré ce volet dans le projet "Tree Legacy". Le coût pour "planter un arbre en mémoire de" est de 200 dollars (Coût de l'arbre, des barres en T, de la clôture à neige, des piquets, etc.). Le club de golf de Kapuskasing reconnaîtra votre contribution en inscrivant votre nom + le nom de l'arbre "En mémoire de" sur une plaque (ou similaire). La première phase du projet est prévue pour juin 2020. [Téléchargez la courte présentation](#)

Pour plus d'informations : André Robichaud, responsable du club, andre@kapgoldclub.ca, appel/text 705-367-4588

Information:

Nom: _____

En mémoire de: _____

Sélectionnez une espèce

Érable

Tilleul (Basswood)



Payment Information

Cheque

En espèces

Etransfert

Carte de crédit

No carte de crédit: _____

Exp: _____ CVC (3-4 chiffres): _____

Faites vos chèques à l'ordre de "Kapuskasing Golf Club" Re : Projet "Tree Legacy".